
UPŠR „Pješčana uvala” 

I ogranak br.2/a 

 

Pješčana uvala,01.06.2022. 

 

      ZAPISNIK 

 

   S 3. SJEDNICE UPŠR „PJEŠČANA UVALA” 

 

   održane 01.06.2022. s početkom u 19:00 sati 

   u društvenom domu, Pješčana uvala, I ogranak br. 2/a 

 

 

Prisutni: Njavro Matej, Kostrenčić Robert, Modrušan Dragan, Perović Dragan i Peruško Aldo 

 

Opravdano odsutan: Sokolić Nevio 

 

Ostali sudionici: tajnik Edi Čalić, redar Sandri Aldo, N.O. Babović Ljubomir i Verbanac Dario, S.K. 

Novosel Josip 

 

 

     DNEVNI RED 

 

 

1. Otvaranje Sjednice 

 

2. Utvrđivanje kvoruma 

 

3. Usvajanje dnevnog reda 

 

4. Neplaćena članarina do Lipnja 2022. godine 

 

5. Izvještaj stanja u lučici 

 

6. Pravilnik o zbrinjavanju otpada u lučici 

 

7. Razno 

 

 

 

1.  Otvaranje sjednice 

 

Predsjednik udruge pozdravlja članove odbora 

 

i otvara sjednicu. 

 

2.  Utvrđivanje kvoruma 

 

Utvrđuje se da upravni odbor ima većinu prisutnih članova za održavanje sjednice. 

 

3.  Usvajanje dnevnog reda 

 



Usvaja se dnevni red. 

 

4.  Neplaćena članarina do Lipnja 2022. 

 

Predsjednik Matej Njavro traži od tajnika udruge da izvijesti o stanju naplaćenih članarina do 

01.06.2022.Tajnik udruge izvještava da do 01.06.2022. punu cijenu članarine nije platilo 7 članova 

a članarinu u iznosu od 100,00 kuna također nije platilo 7 članova. Na zahtjev članova uprave tajnik 

je poimence pročitao sve dužnike. Upravni odbor je donio zaključak da tajnik proslijedi dužnicima 

drugu opomenu sa naznakom da uplatu moraju izvršiti u roku od 15 dana od dana dobivanja 

opomene a u protivnom UPŠR će biti prisiljena pokrenuti stegovni postupak protiv dužnika. 

 

5.  Izvještaj o stanju u lučici 

 

Matej Njavro traži izvještaj o stanju u lučici od redara Sandri Aldo. Redar Sandri Aldo obavještava 

detaljno o članovima koji su se vratili na svoj vez, slobodne vezove, vezovi koji se mogu 

eventualno koristiti. 

Peruško Aldo se obvezuje da  će pronaći dopis kojega je ranije poslao Lučkoj kapetaniji Pula 

vezano za jedno plovilo kojemu se ne može doći do podatka o vlasniku te time UPŠR nije  u 

mogućnosti kontrolirati plovilo. 

Matej Njavro navodi da se svake godine redovito pojedine daske pasarele - podnice trebaju 

mijenjati radi same dotrajalosti. 

Matej Njavro obrazlaže kako smo od strane Hrvatskog  saveza za sportski ribolov na moru prema 

Ugovoru br.62-2021 o namjenskom korištenju novčanih sredstava prikupljenih prodajom dozvola 

za sportski ribolov na moru dobili 4.500,00 kuna koje treba opravdati do 01.06.2022. 

Predsjednik detaljno izvještava o namjenski utrošenom novcu - promijenjenim konopima, 

opremanje sredstvima za prikupljanje otpada (radne rukavice, vreće za smeće, čelične četke i dr.). 

 

6.  Pravilnik o zbrinjavanju  otpada u lučici 

 

Peruško Aldo iznosi pojedinosti o obvezi UPŠR dobivenoj od strane Lučke kapetanije Pula da do 

29.06.2022. mora donijeti dopunu plana o prihvatu otpada. Zadužuje se Perović Dragan da izvrši 

sitne preinake na planu te isti dostavi Matej Njavru. 

Što se tiče prihvata fekalnih voda sa brodica treba načiniti ugovor sa ovlaštenom tvrtkom u roku od 

6 mjeseci, što je prihvatio predsjednik udruge. 

Dragan Perović dao je prijedlog izmjene i dopune članka 23.Pravilnika o načinu stjecanja, 

upravljanja i korištenja veza, redu i radu u sportskoj luci „Pješčana uvala” i donio nove stavke 2 i 3. 

 

7.  Razno 

 

Na sjednici nije bilo nikakvih primjedbi niti dodatnih pitanja. 

Tajnik je izvijestio da je pribavio od Općine Medulin preslike sljedećih dokumenata: preslika 

Potvrde glavnog projekta i presliku Izmjene potvrde glavnog projekta. 

 

Sjednica je završila u 20:20 sati. 

 

 


